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ZAGREB

ZAPISNIK

sa sastanka Predsjedništva "Kino kluba Zagreb", održanog

8. maja, sa slijedećim dnevnim redom:

1. Dogovor o Skupštini

2. Analiza rada KKZ

Prisutni članovi:Bubenik, Werner, Cvetko, Labaš, Petričlć, 

Nenadović, Vranić, Bešker, Haberštok, 

Županović, Petković.

1. Predsjednik je najavio odlazak iz Kluba jer je nezadovoljan 

radom i atmosferom u Klubu.Članovi su posvađeni, malo ih 

međusobno razgovara.Generacija koja se školovala u Klubu, 

otišla je na akademiju.Trebali bismo mijenjati nešto u nama 

i oko nas. Malo smo zapustili tečajeve, iz kojih ostaje 

bar jedan autor.

Većina autora nemilice grabi i uništava tehniku bez 

ikakvog moralnog osjećaja, dosta ih živi od"starefelave" 

Filmotekar malo dolazi, tajnice nije bilo dugo u

Klubu, s tehnikom stvari baš ne štimaju, jedino blagajni- 

uredno obavlja svoje dužnosti.

Sa KUD-om "Ivo Hergešić" stvorena je srijedom zgodna 

atmosfera.

Ad. 1. Jednoglasno je odlučeno da Skupština bude u četvrtak, 

28. maja u 19. sati.
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Dogovoreno je da odgodimo Šampionat do uoči 29. 

novembra zbog nedostatka filmova.

Ađ.2. Dogovoreno je da se u Skopje pošalju:Mrtva pruga. 

Portret mobilne hipsofobije i Izlazak radnika iz 

tvornice.

Na susret bratskih općina u Ljubljanu idu filmovi: Oni, 

Teatar sjena, Uže, Ruke i članovi Cvetko i Nenadović.

Ad. 3. Jednoglasno je odlučeno da je iznos dnevnice 600,00 

(šesto dinara).

Ad.4« Ako filmovi u Skopju uđu u konkurenciju, na fastival će 

ići Biserka Labaš.Isplatit će joj se dvije dnevnice i put 

avionom•

Ad. 5. Bubenik će možda ići na Splitski sabor kao predstavnik 

Kino Saveza Hrvatske.Pošto KSH nema novaca, Predsjedništvo 

je odobrilo Ja se putni troškovi isplate preko KKZ, tek a 

KSH će to naknadno refundirati.

Ad. 6. Jednoglasno je odlučeno da se nabave dvije (2) ručne 

rasvjete sa hlađenjem.

Ad. 7« Jednoglasno je odlučeno da se Aljoši Korenu isplati 

iznos od 1500,00(tisuću i petsto din) kao naknada za 

tri mjeseca domarstva.

Ad. 8.Predsjedništvo je jednoglasno odlučilo da produži 

ugovor Silvjji Wemer u 1981. za vođenje knjigovo

dstva i računovodstva, i povisio cijenu na 20 00C, 0 

(dvadeset tisuća din).Također je odlučeno da joj se 

isplati akontacija za 6 (šest) mjeseci ove godine.



Dogovoreno je da odgodimo Lampionat do uoči 29. 

novembra zbog nedostatka filmova.

Ad.2. Dogovoreno je da se u Skopje pošalju:LIrtva pruga. 

Portret mobilne hipsofobije i Izlazak radnika iz 

tvornice.

Da susret bratskih općina u Ljubljanu idu filmovi: Oni, 

teatar sjena, Uže, Ruke i članovi Cvetko i Denadović.

Ad* 3. Jednoglasno je odlučeno da jc iznos dnevnice 600,00 

(šesto dinara).

Ad.4* Ako filmovi u Skopju uđu u konkurenciju, na fostival će 

ići Biserka Labaš.Isplatit će joj se dvije dncvnic i put 

avionom•

Ad. 5* Bubenik će možda ići na Splitski sabor kao predstavnik 

Kino Saveza hrvatske.Pošto KSH nema novaca. Predsjedništvo 

je odobrilo da se putni troškovi isplate preko KKZ, a 

KSU će to naknadno refundirati.

Ad. 6. Jednoglasno je odlučeno da se nabave dvije (2) ručne 

rasvjete sa hlađenjem.

Ad. 7* Jednoglasno je odlučeno da se Aljoši Korenu isplati 

iznos od 1500f00(tisuću i petsto din) kao naknada za 

tri mjeseca domarstva.

Ad. 8.Predsjedništvo je jednoglasno odlučilo da produži 

ugovor Silvjji Korner u 1981. za vođenje knjigovo- 

dstva i računovodstva, i povisio cijenu na 20 00-, 0 

(dvadeset tisuća din).Također je odlučeno da joj se 

isplati akontacija za 6 (šest) mjeseci ove godine.


